
 
 
 
Voorkom grootschalige bomenkap op de Generaal Spoorlaan 
 

De gemeenteraad van Rijswijk bijeen op 4 april 2017,  

 
Constaterende dat: 

 Bomen en planten geen luxe zijn, maar een zinvolle investering die voor een aangenaam leefklimaat 
in de stad zorgen door o.a. temperatuurregulatie, opname van CO2 en het filteren van de lucht. 

 In het groenbeleidsplan 2010-2020 de ambitie staat om in Rijswijk “naar één boom per inwoner te 
groeien.” 

 Het vergroten van de biodiversiteit een van de zes ambities is in het Meerjarenactieplan 
duurzaamheid 2016-2018.  

 Binnen die ambitie een van de acties is om “bij (her)ontwikkeling van (bouw)locaties (...) de aanleg 
van groen voor natuurontwikkeling, verbetering van de leefomgeving en klimaatverandering te 
stimuleren.” 

 
Overwegende dat: 
. de Generaal Spoorlaan moet worden aangepakt voor noodzakelijk onderhoud en dat die aanpak moet 
passen in de eerder genoemde uitgangspunten van groenbeleid, beeldkwaliteit en duurzaamheid; 
. de Generaal Spoorlaan de groenste laan van Rijswijk is en dat dit zo moet blijven en/of door de ingreep 
juist verbeterd moet worden; 
. de bomen niet ziek zijn; 
. er voorzien is om de vierde rij van de bomen aan de kant van de woningen te kappen en daarmee zo'n 
7000 jaar aan boomgroei en dus longen voor de stad, wordt gesloopt. 
 
Verzoekt het college 
. Het herinrichtingsvoorstel zodanig te herzien dat bomenkap van een volledige vierde rij bomen kwalitatief 
wordt gecompenseerd waar kap strikt noodzakelijk is, maar dat in andere gevallen de bomenkap wordt 
voorkomen; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
PvdA – Yvonne Hagenaars   CDA – Johanna Besteman 
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